
Op 25 januari stelde de CDA-fractie enkele vragen over het stroomnet van West Betuwe. Deze mail 
voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 1 – Namens het CDA heb ik enkele vragen naar aanleiding van het bericht in het algemeen 
dagblad van 22 januari jl. dat het stroomnet op vele plaatsen vol is. Ook geeft het bericht aan dat er 
problemen ontstaan voor plaatsing zonnepanelen, warmtepompen en laadpalen omdat hiervoor geen 
voldoende opslagcapaciteit is en de aan- en afvoer van energie onvoldoende is. Is het college van 
West Betuwe hiervan op de hoogte en heeft de portefeuillehouder hierop al actie op ondernomen? 
Antwoord: 
Ja, het college van West Betuwe is hiervan op de hoogte. Er zijn reeds gesprekken gaande met zowel 
netbeheerders als strategiegroepen. 
 
Vraag 2 – Wat voor maatregelen gaat het college van West Betuwe hiertegen ondernemen om dit 
probleem in West Betuwe te voorkomen? 
Antwoord: 
Wij herkennen de problematiek en werken nauw samen met VNG en netbeheerders n.a.v. toekomstige 
vraagstukken. Wij blijven in gesprek met elkaar en onze naaste buurtgemeenten hoe dit gezamenlijk 
op te pakken. Zoals bijvoorbeeld Uitbreiding onderstation Neerrijnen (zie oordeelsvergadering 8-2-
2022)  Het stroomnet welke op steeds meer plekken vol raakt is een landelijke problematiek. Zie ook 
https://vng.nl/nieuws/maatschappelijke-afweging-nodig-bij-schaarste-op-elektranet 
 
Vraag 3 – Gaat het college van West Betuwe onderzoeken of een eventuele gasaansluiting bij 
nieuwbouw misschien noodzaak is om huishoudens in de toekomst niet in de problemen te laten 
komen? 
Antwoord: 
Het college is niet voornemens hier nader onderzoek in te doen.  
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